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Abstract (en)
[origin: US5026443A] A stabilized high energy explosive, e.g. hexogen (RDX), octogen (HMX) or the like, as a component of NC or plastic-bound
propellant charge powders (Lova-TLP) or plastic-bound explosives (PBX) has a particle size up to 5 mu m and a stabilizer incorporated into the
explosive particles. In order to produce such an explosive, it is proposed that the explosive in the dissolved form and with the stabilizer in the liquid
phase is mixed with a proportion of up to approximately 6% and the mixture is brought by flash drying into the solid phase with a particle size of up
to 5 mu m.

Abstract (de)
Ein phlegmatisierter hochenergetischer Sprengstoff, z. B. Hexogen (RDX), Oktogen (HMX) oder dergleichen, als Bestandteil von NC- oder
kunststoffgebundenen Treibladungspulvern (Lova-TLP) oder von kunststoffgebundenen Sprengstoffen (PBX) weist eine Korngröße bis zu 5 µm und
einen in das Sprengstoffkorn eingebauten Phlegmatisator auf. Zur Herstellung eines solchen Sprengstoffs wird vorgeschlagen, daß der Sprengstoff
in gelöster Form und mit dem Phlegmatisator in flüssiger Phase mit einem Anteil bis zu ca. 6 % gemischt und die Mischung durch Sprühtrocknen in
die feste Phase mit einer Korngröße bis zu 5 µm übergeführt wird.
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